



裘錦秋中學（屯門）  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: [mail@jcctm.edu.hk](mailto:mail@jcctm.edu.hk)

---

家長通告 2023-2024/152

「代購計算機」

敬啟者：

為配合數學學習上的需要，本校現為同學集體訂購計算機（型號為 CASIO fx-50FH II），此型號獲香港考試及評核局批准於公開考試使用，每部價格為港幣 \$290。家長如欲訂購上述型號的計算機，請於 2 月 19 日前填妥回條。

如有查詢，請致電 2461 1555 與張錦添副校長或數學科老師聯絡。

此致  
貴家長

裘錦秋中學（屯門）

陳月平校長謹啟

二零二四年一月二十六日



裘錦秋中學(屯門)  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: [mail@jcctm.edu.hk](mailto:mail@jcctm.edu.hk)

---

**Parents Circular**  
**2023-2024/152**  
**Purchasing of Calculators**

Dear Parents/Guardians,

Our school is now collectively ordering calculators for students (model CASIO fx-50FH II). This model has been approved by the Hong Kong Examinations and Assessment Authority for use in the public examination, and each unit is priced at 290 HKD. If parents wish to order the aforementioned calculator model, please complete the reply slip by 19 February.

Should you have any enquiries, please contact our Vice Principal Mr Cheung Kam Tim via 2561 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping  
Principal